
Till Kommunfullmäktiges sammanträde 2021-10-28 

 

Fråga till kommunalrådet Tom Andersson (Mp) 

 

Den 27 augusti 2020 beslutade kommunfullmäktige att återremittera ärendet: 
 
Borttagande av Investeringsobjektet Pantängen i Kommunfullmäktiges investeringsplan 2020-2022. 
 
Ärendet skulle kompletteras med analys av: 
 

- vilka konsekvenser en utebliven investering på Pantängen  
skulle få för Servicekontoret och dess personal 
 
- vilka eventuella kostnader beslutet skulle medföra för 
anpassningar av lokalerna på Kyllared 
 
- vilka investeringar som, trots en flytt av Dataservice till lokalerna 
till lokalerna på Kyllared, kan vara nödvändiga att genomföra på Pantängen 
och vad kostnaden för dessa investeringar i sådana fall skulle bli 
 
- vilka synergieffekter som kan ges av att Servicekontoret helt 
och hållet samlokaliseras 
 
- om lokalerna på Kyllared överhuvudtaget behövs i den kommunala verksamheten 

 
 
Med anledning av ovanstående så frågar jag Tom Andersson (Mp) hur går det med svaret på 
återremissen? 
 
Det är inte bara jag som väntar svar på återremissen utan även alla anställda på Servicekontoret. 
Även servicenämnden är angelägen om att få svar på detta. 
 
 
Hasse Ikävalko (M) 
 
 
 

 

 
 
  

 

  


